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DNEVNI RED: 

 

1. Verifikacija zapisnika  
2. Plan i program rada za 2017. godinu 
3. Prijedlog Financijskog  plana za 2017. godinu 
4. Donošenje odluke o visini članarine za 2017. godinu  
5. Pripreme za godišnju skupštinu 
6. Razno 

  
 

Predsjednik U.O. Aldo Peruško otvara 25. Sjednicu U.O.UPŠR Pješčana Uvala“ u 19.00 min. 
Utvrđuje da je na sjednici prisutan dovoljan broj članova U.O. te da se može nastaviti sa 
radom i donašati pravovaljane odluke. 
Predsjednik podsjeća prisutne da je dnevni red za današnju sjednicu  na stranicama Udruge 
te su članovi mogli biti upoznatin sa istim. Pita dali ima novih prijedloga Dnevnog reda te ako 
nema dali se ovakav dnevni red prihvaća. 
Dnevni red je jednoglasno prihvaćen. 

 
 

Ad.1 Verifikcija zapisnika sa prošle sjednice U.O.  
Tajnik udruge dijeli Zapisnik sa 24. Sjednice U.O. članovima U.O. a Predsjednik daje stanku 
od 5 minute kako bi se mogao pročitati i verificirati zapisnik sa  prošle sjednice U.O.  
Predsjedavajući otvara raspravu po prvoj točki dnevnog reda.  
Gosp. Perović Dragan napominje da se promjeni prezime iz Stanić u Staničić pod točkom 9. 
Te se nadoda ime novog korisnika veza Martens Ralph. 
Isto tako da se pod točkom 10 izmjeni teks tako da glasi da će se izvršiti promjena mouringa 
na 8 metarski a ne na10 metarskim vezovima. 
Nema daljnjih primjedbi te se ovakav ispravljeni Zapisnik daje na glasanje. 
Prihvaća se Zapisnik sa 4 glasa za i 1 glas suzdržan. 
 

 
Ad.2 Prijedlog Programa rada za 2017 godinu. 
 

1. Uključiti  u takmičenja novo osnovane sportske sekcije              
  2. U toku 2017 godine dobivanje Uporabne dozvole za sportsku luku 

3. Nakon dobivene Uporabne dozvole, slijedi sklapanje „Ugovora o 
dugoročnom korištenju veza“  sa članovima udruge koji su sudjelovali u 
financiranju izgradnje veza u sportskoj luki. 

  4. Video nadzor sportske luke 



2. 
  

 
Prijedlog Programa rada podnosi predsjedavajući, napominjući kako je dio programa 

koji nije proveden u ovoj godini, ukljućen u 2017. godinu. Naime radi se o sportskim 
aktivnostima članova udruge. Peruško otvara raspravu po ovoj točki dnevnog reda. 
Gosp. Radić Josip naglašava kako će biti veoma teško organizirati sportske sekcije budući 
se nema novaca, a članarinu ionako vrlo teško naplaćujemo. 
Gosp.Perović Dragan usporedjuje aktivnosti u sportskoj udrugi „Delfin“ kako su organizirane 
sportske sekcije i kako je potrebno puno novaca za takmičenja na nivou Županije a i daljnja 
takmičenja, onih članova koji ispune norme za državno prvenstvo. Svaki njihov odlazak 
košta, ali mi smo sportska udruga i prema Zakonu o sportu moramo kao takvi imati najmanje 
3 kategorije takmičara. U tim troškovima pored udruge sudjeluju i roditelji djece koja se 
takmiće, bilo prijevozom ili organizacijom takmičenja. 
Budući više nije bilo zainteresiranih za raspravu predsjedavajući napominje da će se ipak 
organizirati sekcije sportskih aktivnosti jer smo i predvidjeli u Prijedlogu Financijskog plana 
sredstva za ove aktivnosti.  
Daje se na glasovanje: Jednoglasno prihvaćen Prijedlog Programa rada za 2017. godinu koji 
će biti predložen Redovnoj Skupštini 18.12.2016. godine.  
   
Prelazi se na slijedeću točku dnevnog reda: 
   
 

Ad.3. Prijedlog Financijskog plana za 2017. godinu 
 
Predsjednik U.O. upoznaje prisutne sa prijedlogom Financijskog plana za 2017. godinu te  
istovremeno umnožene primjerke dijeli članovima i predstavniku Nadzornog odbora 
obrazlažući svaku stavku pojedinačno. Predlaže se da se iz stavke fizičko osiguranje 
sportske luke koje je u ovoj godini iznosilo 22.500,00 kuna ,dio iznosa prebaci u stavku video 
nadzora sportske luke. 
 
Otvaram raspravu po ovoj točki dnevnog reda:  
Gosp. Perović Dragan smatra da se iznos od 22.500,00 kuna po prijedlogu predsjedavajućeg 
prebaci u kvalitetan video nadzor sportske luke. 
Gosp. Radić Josip napominje da i pored fizičkog osiguranja od strane ovlaštenog 
osiguravatelja fizičkog osiguranja i dalje imamo krađe rezervoara sa benzinom. 
Peruško napominje da imamo sklopljeno osiguranje sa osiguravajućom kućom „Croatia 
osiguranje“ pa članovi udruge koji imaju štetne posljedice mogu svoju štetu naplatiti od ovog 
osiguravatelja. 
Budući nije bilo više zainteresiranih za raspravu predsjedavajući zatvara raspravu, te daje na 
glasovanje dali se ovakav financijski plan za 2017. godinu prihvaća i predlaže na usvojenje 
Skupštini 18.12.2016. godine.   
Jednoglasno je prihvaćen predloženi Prijedlog Financijskog plana za 2017. godinu. 
 
Predsjedavajući otvara slijedeću točku dnevnog reda: 
 

Ad. 4. Donošenje odluke o visini članarine za 2017 godinu  
 
Predsjednik je podijelio materijale  sa prijedlozima naplate članarina za 2017. godinu. 
Obrazlažući svaki prijedlog pojedinačno. Nakon iznesenog otvara raspravu po ovoj točki 
dnevnog reda. 
Gosp. Radić Josip pita dali se sva članarina naplatila iz 2015 i 2016. godine. 

Tajnik udruge gosp. Ćalić Edi naglašava da će se svi koji nisu platili članarinu za 2015. 
godinu njih nekolicina prijaviti Stegovnoj komisiji te će im sukladno članku 11. Statuta UPŠR 

 



3. 
 
„Pješčana uvala“ koji regulira prava i obveze članova Udruge i gdje je zbog neplaćanja 
članarine moguć prestanak članstva u udrugi, te će se pokrenuti i postupak oduzimanja veza 
u sportskoj luci takvim osobama. Svi su bili pravovremeno obavješteni, ali su se oglušili i nisu 
platili svoje članarine. Popis tih osoba biti će prikazan na našim stranicama, nakon Skupštine 
18.12.2016. godine. 
 
Gosp. Perović Dragan smatra da nema potrebe da se naplaćuje više novaca od onoliko 
koliko je dovoljno za financiranje Programa rada mada je i upitno dali je plaćanje članarine 
po metru dužnom veza pravilno budući je Ministarstvo Financija uputilo dopis J.K. „USKOK“ 
iz Zadra, da su dužni naplatiti korištenje veza kao osnovu te na to obračunati PDV po 
zakonski određenoj stopi , a članarina mora za sve biti ista. Jedno je sigurno Ministarstvo 
financija traži da se naplati korištenje veza, dok Ministarstvo pomorstva prometa i 
infrastrukture traži da se udruge financiraju plaćanjem članarine. Dakle postoji nesklad 
izmedju Ministarstava, pa predlažem Predsjedavajućem da se prihvati Prijedlog A od svih 
predloženih nacrta plaćanja članarine, dok se ne dobije drukčije tumačenje od strane 
zakonodavca. Isto tako predlažem da se uputi dopis sa povratnicom na adresu spomenutih 
Ministarstava te se traži njihovo hitno očitovanje kako se nebi došlo pod udar zakona. 
 
Kako više nema zainteresiranih za raspravu daje se na glasovanje:  
Dali se prihvaća  Prijedlog A kao osnova za plaćanje članarine za 2017. godinu. 
  
PRIJEDLOG  A 
 
A vez 22 x 5 x   50.00 kuna po met. dužni     5.500,00 
B vez 24 x 6 x 100,00 kuna po met. dužni     14.400,00 
C vez 29 x 8 x 100,00 kuna po met. dužni     23.200,00 
D vez 25 x10x 100.00 kuna po met. dužni     25.000,00 
 
 
  

1. 50.00 kuna po metru dužnom za A vez čiji korisnici imaju  
ugovore o samofinanciranju (ili nemaju ugovore) a imaju brodicu        5.500,00 

2. 100.00 kuna po metru dužnom B, C i D čiji korisnici imaju  
     ugovore o samofinanciranju (ili nemaju ugovore) a imaju brodicu 62.600,00 

3. 100,00 u apsolutnom iznos svi ostali članovi udruge      3.200,00
    

---------------- 
                    71.300,00 

 
 
 
Ad.5. Pripreme za godišnju skupštinu 

Predsjednik udruge podsjeća prisutne da će se Redovna godišnja skupština održati 
kako je i zaključeno 18.12.2016. godine sa početkom u 11.00 sati u prostorijama 
Društvenog doma. Isto tako obavještavam prisutne da ima naznaka kako će biti i 
organizirana zakuska iza Skupštine. Što se tiće dostave materijala po točkama 
dnevnog reda  članovima udruge , isti će ih moći pogledati u nedjelju 11.12.2016. 
godine 8 dana prije održavanja Skupštine na što nas i Zakon obvezuje. Budući je ovo 
prvi puta da putem web stranice obavještavamo svoje članstvo isto tako 
Predsjedavajući napominje da će sve članove već u petak i subotu obavještavati  
 
 
 



4. 
 
putem poruka na mobitelu kao mogu preuzeti materijale za skupštinu na našim 
stranicama.  
Otvaram raspravu po ovoj točki dnevnog reda. 
Zatvaram raspravu budući nema zainteresiranih. 

 
Ad.6. Razno 
 
 Predsjedavajući otvara posljednju točku dnevnog reda : 

Otvaram raspravu dali ima zainteresiranih, budući nema nikog,  zatvaram raspravu i 
zaključujem ovu 25. Sjednicu U.O.  
 
Završeno u 20.35 minuta. 
 
      UPRAVNI ODBOR 

 
 

 


